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Protokół  XXIV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  27 listopada 2020 roku 

 

                Obrady dwudziestej czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900  i trwały do godzinny 925. W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych zgodnie 

z listą obecności, nieobecni radni: Mirosław Małecki, Roman Sybis, Piotr Turczyński.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba  - Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

6. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO, 

7. Arkadiusz Milewski – SCO Włoszczowa, 

8. Iwona Boratyn – Rzecznik prasowy Gminy Włoszczowa. 

 

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady  przywitał zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dwudziestej czwartej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 12 radnych i obrady  

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad. Przewodniczący wniósł do porządku obrad nowy punkt 5.7 projekt uchwały 

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach  stanowiących własność Gminy Włoszczowa, jednocześnie 

wycofał z porządku obrad punkt 5.3 projekt uchwały zmieniająca uchwałę                  Nr 

XX/163/16 w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Włoszczowa", z uwagi na brak stosownych opinii. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz ze zmianą 

Głosowanie: 12 głosów „za”, porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby 

prawne inne niż Gmina Włoszczowa lub osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania, 

2) przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021, 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2021 rok, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa  na lata 2020-2029,  

5) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach  stanowiących własność Gminy Włoszczowa. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamkniecie obrad. 
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Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XXIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXIII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 29 października 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 głosów „za”  -  protokół został przyjęty 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  z  XXIII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXIII sesji Rady Miejskiej w dniu 29 października  2020r. 

podjęto 6  uchwał, które w dniu 2 listopada 2020r. przekazano: 

−  Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym – 5 uchwał, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 1 uchwałę, 

−  przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego 

w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych 

i niektórych aktów prawnych - 3 uchwały. 

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XXIII sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 15 zarządzeń dotyczących funkcjonowania Urzędu 

i jednostek organizacyjnych. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekty uchwał wraz z uzasadnieniem były 

przesłane radnym, dlatego nie będą szczegółowo omawiane. Będą poddawane pod głosowanie 

w kolejności wymienionej w porządku obrad, nie będzie odczytywana treść uchwał.    

Do punktu 5.1 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby prawne inne 

niż Gmina Włoszczowa lub osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobierania i wykorzystania 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIV/165/20 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych 

przez osoby prawne inne niż Gmina Włoszczowa lub osoby fizyczne oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania. 

Do punktu 5.2 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na rok 2021 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIV/166/20  w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021 

Do punktu  5.3 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2021 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował, iż projekt uchwały dot. obniżenie średniej 
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ceny skupu żyta do poziomu 2020 roku, podatek rolny na 2021 rok pozostaje na poziomie roku 

2020.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do pana Skarbnika, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIV/167/20  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego na 2021 rok. 

Do punktu 5.4 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa  na 

lata 2020-2029 

Przewodniczący Rady – poprosił Skarbnika o przedstawienie projektu uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował dziś zostały przedłożone państwu zmiany do 

pierwotnej uchwały dotyczą one wprowadzonych dotacji celowych z budżetu państwa 

Zarządzeniami Burmistrza. W związku tym zmieniły się dochody i wydatki bieżące, które są 

szczegółowo opisane w uzasadnieniu.   

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do pana Skarbnika, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIV/168/20  w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa  na lata 2020-2029. 

Do punktu 5.6 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok 

Skarbnik Gminy – poinformował, iż przedstawi zmiany dziś zostały wprowadzone dwa zadania 

do załącznika inwestycyjnego rocznego pn. „ Modernizacja centralnego ogrzewania w OSP 

Rogienice” oraz „Modernizacja świetlicy w msc. Jeżowice” zadania te zostały przeniesione do 

załącznika wieloletniego z limitem wydatków na 2021 rok. 

 Załącznik Nr 2 kwota 8000,00 zł   przeniesienie planu wydatków z zadania inwestycyjnego 

rocznego „Modernizacja drogi  w msc. Dąbie” tam powstały oszczędności po przetargowe 

kwota ta została dołożona do zadania „Zagospodarowanie terenu wokół świetlicy wiejskiej 

w Nieznanowicach” zadanie to zostanie realizowane w tym roku. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do pana Skarbnika, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIV/169/20  w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

Do punktu 5.7 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomościach  stanowiących własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIV/170/20  w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach  stanowiących własność Gminy 

Włoszczowa. 

Do punktu 6 

               Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż w imieniu chorego kolegi radnego Mirosława 

Małeckiego składa serdeczne podziękowania  za udzieloną pomoc finansową. Życzy  

wszystkim radnym dużo zdrowia.    

Przewodniczący Rady –zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w temacie 

spraw różnych. 

Radna Anna Błaszczyk -  zwróciła się do radnego Jerzego Wiśniewskiego przedstawiciela 

Gminy Włoszczowa w Społecznej Radzie ZOZ Włoszczowa z prośbą żeby po każdym 
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spotkaniu Rady w Starostwie były przekazywane informacje  na sesjach Rady Miejskiej na 

temat sytuacji w ZOZ Włoszczowa jakie są cele, zadania, wnioski. Taka wiedza jest potrzebna  

radnym  jak również i dla mieszkańców, którzy śledzą poprzez Internet obrady Rady Miejskiej. 

Radny Jerzy Wiśniewski -  poinformował, iż nie ma żadnego problemu żeby wszystkie 

ustalenia jakie zapadają na Społecznej Radzie ZOZ były przekazywane radnym 

i społeczeństwu. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy -   zwrócił się do Przewodniczącego Rady przekazane 

w materiałach radnym Informacje w sprawach stawek : 

✓ podatku od nieruchomości na 2021 rok, 

✓ podatku leśnego na 2021 rok, 

✓ podatku od środków transportowych na 2021 rok 

żeby razem zostały przyjęte przez Radę ponieważ nie są zmienione i  pozostają na poziomie 

2020 roku. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie Informacji. 

Głosowanie : 12 głosów „za” Informacje zostały przyjęte. 

Radny Dariusz Gieroń – zapytał ile na chwilę obecna jest chorych osób w naszym szpitalu 

i drugie pytanie dotyczy Urzędu Stanu Cywilnego ile było zgonów w ostatnim miesiącu 

w Gminie Włoszczowa. 

Radny Jerzy Wiśniewski – poinformował, iż dane codziennie ulegają zmianie, co dzień 

o godzinie 900 odbywa się  spotkaniu Sztabu Kryzysowego z udziałem Starosty, Dyrektora ZOZ 

informacje są przekazywane. W tym tygodniu było zajętych 60 łóżek cvidowych. Jest podział 

na łóżka covidowe,  pod respiratorami. Decyzja Wojewody dotyczyła zabezpieczenia 167 łózek 

covidowych w tym 5 łóżek respiratorowych. Na prośbę Dyrektora szpitala ta decyzja została 

zmieniona i zostało przekształconych tylko na 155 lóżek covidowych i 10 łóżek 

respiratorowych. Otrzymany sprzęt dla szpitala od WOŚP, Wojewody, sponsorów w postaci 

łóżek, respiratorów, materacy jest wystarczający, jedyną bolączką dla szpitala jest zaopatrzenie 

w dostawę tlenu Dyrektor nie otrzymuje tyle butli ile zamawia z reguły jest to 50%   

zamówienia.       

Radny Dariusz Gieroń – zapytał czy pacjenci chorzy na inne schorzenia są przewożeni do 

szpitala w Końskich. 

Radny Jerzy Wiśniewski -  wszyscy pacjenci, którzy są kierowani przez lekarzy kierowani są 

do Końskich, Dyrektor tego szpitala pisemnie zadeklarował Staroście Włoszczowskiemu, że 

wszyscy pacjenci z naszego powiatu będą przyjmowani w tym szpitalu i to już funkcjonuje.    

Przewodniczący Rady – zapytał czy na drugie  zadane pytanie radnego Dariusza Gieronia 

chodzi o informację z Urzędu Stanu Cywilnego . 

Henryka Skiba Sekretarz Gminy – poinformowała , iż w tym momencie nie dysponujemy takim 

danym. Z pewnością jest wzrost, ale jak to się przedstawia procentowo na ten moment trudno 

jest udzielić odpowiedzi. W kwestii przypomnienia, zgodnie z ustawą powinno wpłynąć 

zapytanie pisemne, wówczas zostanie udzielona odpowiedź. Taka jest procedura zgodnie 

z ustawą. 

Przewodniczący Rady -  zapytał czy jeszcze ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos 

w temacie spraw różnych, pytań nie wniesiono. 

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek 

dzisiejszych obrad i zamknął obrady dwudziestej czwartej sesji Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

 

 

           Protokołował                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz 
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